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Rada Programowa przesłała

dokument zawierający wnioski z odbytego w lutym w Krakowie Samorządowego

Forum Drogowego gronu adresatów, od których w największym stopniu zależy ich

realizacja.

Dwudniowe obrady Forum były poświęcone zaprezentowaniu najważniejszych

problemów, z którymi stykają się w swej pracy samorządowi drogowcy. SFD było

wspólnym przedsięwzięciem PKD, korporacji samorządu terytorialnego: Związku

Województw RP, Związku Miast Polskich, Związku Powiatów Polskich, Związku Gmin

Wiejskich RP oraz porozumień zarządców dróg: Konwentu Dyrektorów Zarządów

Dróg Wojewódzkich, Krajowej Rady Zarządów Dróg Powiatowych i Komisji

Drogownictwa Miejskiego. Działająca podczas obrad komisja sformułowała 6

zasadniczych wniosków, które następnie zostały zredagowane i szerzej uzasadnione

przez Radę Programową Forum. Zostały one przesłane Ministrowi Infrastruktury

Cezaremu Grabarczykowi, współprzewodniczącym Komisji Wspólnej Rządu i

Samorządu Terytorialnego: ministrowi spraw wewnętrznych i administracji Jerzemu

Millerowi oraz prezydentowi Katowic Piotrowi Uszokowi, a także przewodniczącym

sejmowych komisji: Infrastruktury Zbigniewowi Rynasiewiczowi oraz Samorządu

Terytorialnego i Polityki Regionalnej Bronisławowi Dutce.

Za szczególnie ważny Rada Programowa uznała postulat stworzenia instytucjonalnej

płaszczyzny dialogu z reprezentacją zarządów dróg samorządowych – stanowiących

przeważającą większość w sieci dróg publicznych – służącego poszukiwaniu

mechanizmów wsparcia finansowego tych dróg, doskonaleniu systemu zarządzania

drogami, współdziałania zarządców dróg w rozwoju sieci oraz pozwalającego

weryfikować skuteczność regulacji prawnych.

Do wniosków sformułowanych przez komisję dołączono dwa dodatkowe dokumenty:
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pierwszy bardziej szczegółowo prezentujący problem jaki dla modernizacji dróg

stwarza brak jasnych decyzji w pozornie drobnej sprawie chrząszcza – pachnicy

dębowej, żyjącego w przydrożnych drzewach i drugi, zawierający obszerne

stanowisko drogowców miejskich. W czasie obrad krakowskiego Forum zgłoszono

inicjatywę zorganizowania oddzielnego spotkania poświęconego specyficznej

sytuacji dróg w miastach, najprawdopodobniej odbędzie się ono we wrześniu br.

Źródło: www.pkd.org.pl

Dokumenty Rady Programowej SFD:

Wnioski Samorządowego Forum Drogowego

 

Informacja na temat dodatkowych postulatów drogowców miejskich

 

Informacja nt problemu pachnicy dębowej w kontekście realizacji projektów

drogowych
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